
 

 (82) Coronadebat.  

Gisteren vol goede moed begonnen aan het Coronadebat in de 

Tweede Kamer. De kamer was op verzoek van Wilders 

teruggekomen van hun kerstreces. Hoezo nu nog vrij???  Maar ik 

vrij vlot klaar. Allemaal verkiezingsretoriek. Steeds dezelfde plaat 

van de oppositie. Volgens mij was het grootste probleem van de 

oppositie, dat Nederland als laatste EU land met de vaccinatie gaat 

beginnen. (Dit is trouwens ook een item geweest van een 

commentator van DvhN). Er waren al 250.000 Duitsers geprikt, 

114.000 Italianen en 41.000 Denen. We krijgen straks vast ook 

wekelijkse staatjes met het aantal geprikte mensen. Als ik lees hoe 

het nu gaat in de uitvoering bij een aantal reeds begonnen landen 

dan denk ik maar zo: Hardlopers zijn doodlopers. Volgens Klaver 

moest er een Vaccinatie commissaris komen. Als ik de baas was 

van het land dan stelde ik Klaver en Wilders aan als prik 

commissaris en Asher en Marijnissen als hun hoofdinspecteur.  

Dan komt het vast wel goed. We hebben al vaker gezien, dat de 

Kamerleden veel kritiek hadden, terwijl ze zelf boter op hun hoofd 

hebben met het maken van de wetgeving. Volgens mij zijn alleen de 

Kamerleden de grote winnaars. Ze kunnen vast hun extra kosten 

declareren. Natuurlijk ben ik wel zo ruiterlijk om toe te geven, dat 

de opstart en uitvoering van de testen en de vaccinatie niet de 

hoofdprijs verdienen en er genoeg is aan te merken. Dat weten de 

betrokkenen ook wel. Maar ik geef het je te doen met de vele 

miljarden meningen. En waar sta ik zelf? Ik wacht tot de Jansen 

vaccinatie wordt uitgerold. Je hoeft dan maar 1 prik te halen om de 



Corona te kunnen trotseren. Daar komt bij, dat de projectleider een 

Nederlandse is. Het hemd is nader dan de rok moet je maar denken. 
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